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Cyklotour Na kole dětem odstartovala letos prologem v Aši. Prozatím jsme absolvovali prolog a šest 

etap. Projeli jsme řadu partnerských měst, která participují na projektu svou podporou. Akce oslovuje 

nejen představitele měst, ale také širokou veřejnost, která nás podporuje nejen na náměstích, ale také 

podél silnic a v obcích na trase jednotlivých etap. Lidé čím dál ochotněji slyší na výzvu podporovat 

dobročinnost, přispívají jak drobnými finančními obnosy, tak i nákupem triček, náramků, 

cyklistických ponožek a dalších předmětů s logem Na kole dětem. 

Cílem projektu je podpora onkologicky nemocných dětí. Z výnosu akce jsou hrazeny rekondiční 

pobyty pro děti po onkologické léčbě, převážně po ukončení chemoterapie. Vybraný obnos je určen 

na pronájem sanatorií s lékařským personálem, kde se děti často poprvé dostanou mimo aseptické 

části onkologických oddělení, mezi své vrstevníky s jejich rodiči, do kolektivu, kde si formou hry a 

pobytem na čerstvém vzduchu obnovují sociální kontakty a možnosti přístupu do přírody. Letos 

probíhá již 6.ročník a již během uplynulých pěti let se podařilo vybrat od sponzorů, partnerských 

měst, krajů i veřejnosti nemalé prostředky na pobyty mnoha desítek dětí v rekonvalescenci. 

Josef Zimovčák, duchovní otec celého projektu, jede v čele pelotonu na vysokém kole, doprovází jej 

tým lidí složený z osobností z různých oblastí společenského spektra a během jízdy se přidává velké 

množství cyklistů, někteří pouze na pár kilometrů, jiní na delší úsek a někteří dokonce na několik 

etap. Celou cyklotour absolvuje letos kromě Josefa asi 20 cyklistů. Letos nás podpořili kromě dalších 

také Prof. MUDr. Jan Pirk, Petr Koukal, Gabriela Soukalová a komentátor Petr Vichnar. 

Prozatím přeje cyklistům dobré počasí, pršelo jen mírně a jeden den. Nedošlo k žádnému vážnému 

zranění, oproti loňskému roku, kdy v první etapě havaroval sám Josef Zimovčák a jen díky své 

železné vůli dokázal dojet celou cyklotour, i přes poměrně vážná zranění. 

Po celé trase nás doprovází policie ČR, díky jejíž pomoci můžeme hladce projíždět i větší města a 

neohrožujeme plynulost silničního provozu. V okolí větších měst nám také významně pomáhají 

městské policie. 

Podrobnější informace lze získat na stránkách www.nakoledetem.cz a na stejnojmenném 

facebookovém profilu. 

http://www.nakoledetem.cz/

